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Heilestyret møtte 

 

Sak 1. 

Frifondmidlar. 
Laget fekk tildelt kr 16.593.00 

Det vert kjøpt inn 1 Sauer 200 kal 22 «rekrutt» og 10 høyrselvern. 

 

Sak 2. 

Miniatyrbane. 
Me fekk avslag på søknaden frå Sparebankstiftinga Hardanger. Me sender inn ny søknad innan 

fristen 30.09. 2014. 

 Likevel vert golvet måla og  ventilasjonsanlegget sett i stand slik at det står klart til me skal skyta 

inne. Me betrar skivefeste på kulefangarane og skyt på papp inntil vidare. 

 

Sak 3. 

Etterarbeid etter samanslåing av laga. 

Kåre avsluttar kontoar som står på Utne skyttarlag og overfører pengane til det nye laget. Han 

sjekkar og ev. andre eigedeler som Utne har. 

Styret tek synfaring på banen på Utne okt./nov. 

 

Sak 4. 

Datautstyr. 
Ole Kristian installerer nytt operativsystem på bærbar pc. 

Han kjøper og inn ei stasjonær maskin. 

 

Sak 5. 

Årsmøte, 19. oktober: 
Rekneskap. 

Kåre får rekneskapsførar til å ferdiggjera siste års rekneskap slik at det vert klart til årsmøtet. 

Saker til årsmøtet: 

revidering av kontingentar 

 

Nå, 06.08.-14 

på 

Skrivar 

 

 

 

 

 


